
DS Crotone: Chcemy Sadiqa
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Przyszłość Umara Sadiqa wciąż jest niewiadomą. Ze względu na wiek gracz

nie zostanie w zespole Primavery. Trudno też, aby otrzymał szansę w

pierwszej drużynie, z uwagi na to, że był pomijany w powołaniach przez

Spallettiego.

W pogłoskach transferowych wiele razy przewijało się Crotone, choć ostatnio

doniesienia ucichły. Tymczasem dziś zainteresowanie graczem potwierdza, dla 

romanews.eu, dyrektor sportowy Rossoblu, Giuseppe Ursino:

- Sadiq? Wczoraj spotkałem się z Sabatinim i mam w planach kolejne spotkanie w

przyszłym tygodniu, aby kontynuować rozmowy. Chcemy go, ale piłkarz jest w tym

momencie zaangażowany w grę na Igrzyskach Olimpijskich. W trakcie spotkania w

przyszłym tygodniu pomówimy tez o innych graczach, którzy są własnością Romy i

którzy nas interesują. Ricci? Sabatini nie powiedział mi nic o nim, myślę, że zostanie

w zespole Giallorossich. Jeśli chodzi o D'Urso, to nie jesteśmy zainteresowani.
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